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Protokoll fört vid styrelsemöte måndag den 15 maj 2023 kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén, 

Margareta Höglund, Pether Öhlén, Rolf Jonsson, Agneta Gidmark.   

Adjungerad: Gunnel Crona. 

Inbjuden att närvara under§ 44 ungdomsverksamheten: Christina Ström. 

Inbjuden att närvara vid övriga frågor: Emil från företaget ”Näbbar och klor. 

§ 37  Torbjörn  öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 38  Som ordförandevaldes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 39  Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor. 

§ 40  Som justeringsperson valdes Agneta Gidmark.  

§ 41  Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 42  Lena gick igenom ekonomin som fortsätter i positiv riktning och följer i stort sett föregående 

års resultat under motsvarande period dvs ungefär -26 000 kronor. Balansrapporten u.a. Pengar är 

överflyttade till sparkontot för att inte ha för stort belopp på betalkortet.  

§ 43  Inkomna skrivelser. 1) Eva Eriksson önskar att få hyra klubbstugan och en av planerna för en 

Wheatenträff den 10 eller 11/6 kl 11 – 15. Styrelsen beslutade att hyra ut den 10/6. Agneta kontaktar 

Eva Eriksson. 

§ 44 Sektorernas rapporter: 

Rally: Sommarcupen har startat. Tävlingar 3 – 4 juni. 

Agility: På torsdag börjar man att ”rigga” för tävlingarna under Kristi Himmelsfärdshelgen för c:a 700 

starter. Många tävlande kommer att bo i husvagn eller husbil uppställda på grusplanen. Om snön inte 

har tinat bort där, beslutades att begära extra bortforsling av snön. HBK medlemmar har nyligen 

tävlat framgångsrikt i Brunflo. 

Tävling: Appellspår genomfördes föregående helg med sex deltagare. En av deltagarna (HBK 

medlem) blev uppflyttad till lägre klass. Behörighetsprov genomfördes närmaste helg med tre 

deltagare, samtliga godkända ekipage. Domarkonferens genomfördes i Sundsvall 23/4. 

Mental: Mentalkonferens i Timrå 23/4 med uppdateringar av testledare och figuranter har 

genomförts. Tjänstehund: Inget att rapportera. 



Hus: Kursverksamheter pågår för fullt. Carina Norberg har övertagit huvudansvaret för HUS och 

ansvarar för verksamheten tillsammans med Pether Öhlén. Vid inkomna mail till styrelsen som rör 

kurs- och utbildningsfrågor ansvarar Pether för att vidarebefordra dessa till Carina Norberg. 

Kök: Lennart Högel har begärt att varje sektor kollar vad som finns i matförrådet, frysen eller 

kylskåpet innan beställningar görs för att undvika onödiga inköp. SMS ska skickas ut till varje 

sektorsansvarig i ärendet. Kodlås kommer att inhandlas till skåpet på toaletterna där toapapper 

förvaras eftersom det försvinner svårförklarliga mängder. 

Ungdom: Christina Ström inbjuden från ungdomssektorn informerar kring verksamheten. Sju 

ungdomar deltar. En agilitykurs och en träningsgrupp som just har startat. Föräldrar behöver aktivt 

delta på något sätt för att ungdomarna ska stanna kvar. Eva Sjöström (klubbmedlem) har meddelat 

att hon är intresserad av att stötta i ungdomsgruppen.  

Anläggning: Efter agilityns tävlingshelg, kommer kvarvarande arbeten efter renoveringarna att 

slutföras tex fodren runt ytterdörren till toan. 

§ 45  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. Inga beslut fattade. 

§ 46  Återbetalning till kursdeltagare (Lena). Oklart vilka som ska återfå hel eller del av kursavgift 

efter kursstart. Beslutades att utarbeta en policy. Lena tar på sig uppdraget och skickar ut ett förslag. 

§ 47  Lena har påbörjat arbetet med att ”snickra” en hemsida. Är på gång. 

§ 48   Övriga frågor. 

1) Emil från ”Näbbar och klor” inbjuden för ett eventuellt samarbete, tex rabatter till kursdeltagare, 

skänka priser till tävlingar, reklam på klubben, sätta upp ett säljstånd med hundprodukter vid större 

evenemang.  Förslag från Margareta att sätta upp reklam från olika företag bakom prispallen på 

klubbstugans gavel vann gehör hos styrelsen. 

2) Lennart: Önskar inköp av ny frys. Martin fick uppdraget att kontakta ett lokalt företag (Lundgrens) 

för att inköp av en ny frys samt bortfrakt av den gamla. 

3) Torbjörn: Efterlyser utbildningsplaner i de olika kurserna. Efter en engagerande diskussion bland 

styrelsemedlemmarna där några också är instruktörer, visade det sig att Torbjörn inte har nåtts av 

information från instruktörsmötena där just utbildningsplaner, utvärderingar, kursinnehåll, och 

kursplaneringar har dryftats. 

4) Inköp av klubbjackor. Styrelsen positiv till att ta upp frågan på nästa medlemsmöte. Rolf erbjuder 

att i så fall, i sitt företag, göra klubbtryck på jackorna. 

5) Martin önskar köpa in nya däck till agilityn till en kostnad av 1600 x 2. Styrelsen ok till detta. 

§ 49 Datum för nästa styrelsemöte 17 juni kl. 13.00 med efterföljande medlemsmöte kl. 14.00 

§ 50 Torbjörn avslutande mötet och tackade för visat intresse. 

Ordförande  Sekreterare  Justerare  

Torbjörn Eriksson Gunilla Nilsson Agneta Gidmark 


